
Egil Martin Solberg <egil.martin.solberg@gmail.com>

Spørsmål vedrørende investeringer uten styrevedtak i Haugaland Kraft

Hege K. Fosser Pedersen <Hege.K.Fosser.Pedersen@ks.no> 29. januar 2024 kl. 12:19
Til: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com>

Hei. Her kommer svar fra KS. Du kan sitere Tor Allstrin, områdedirektør for advokatene i KS.

 

Et kraftselskap organisert som et aksjeselskap er underlagt reglene i aksjeloven.

Det følger av aksl § 6-12 (1) at forvaltningen av selskapet hører under styret. Videre følger det av § 6-12 (3) at styret skal holde seg orientert om selskapets økonomiske
stilling og plikter å påse at dets virksomhet, regnskap og formuesforvaltning er gjenstand for betryggende kontroll. Av § 6-12 (4) følger det at styret skal foreta de
undersøkelser det finner nødvendig for å utføre sine oppgaver. Det er vanskelig uttale seg om en konkret sak som denne uten å ha alle fakta på bordet. Men generelt hører
det under styret å ta stilling til saker som innebærer større investeringer.

 

 

Mvh Hege K. Fosser Pedersen

Kommunikasjonsrådgiver
Communication officer
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(+47) 926 80 940  

  

  

KOMMUNESEKTORENS ORGANISASJON
The Norwegian Assosiation of Local and Regional Authorities

 

 

 

Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com>
Sendt: søndag 28. januar 2024 11:23
Kopi: postmottak@kdd.dep.no; Avd Kommunikasjon <avdkommunikasjon@ks.no>; sfropost@statsforvalteren.no; postmottak@nfd.dep.no
Emne: Spørsmål vedrørende investeringer uten styrevedtak i Haugaland Kraft

 

Hei,

[Sitert tekst skjult]
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